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Dotyczy postępowania o udzielenie zamówienia: Przebudowa boiska z bieżnią wraz                        

z budową oświetlenia. 

                                                                 WYJAŚNIENIA 

                                       treści Specyfikacji Warunków Zamówienia 

                                              na okoliczność pytań otrzymanych w dniu 16.12.2022r. 

Pytanie 1.Proszę o wskazanie grubości nawierzchnia poliuretanowej znajdującej się obecnie na boisku wielofunkcyjnym. 

Odpowiedź. Istniejącą na boisku nawierzchnię  kauczukowo-poliuretanową wykonano o grubości 1,5cm,                     

po zwałowaniu 1 cm. Zadanie zrealizowano  ok.12-13 lat temu.   

 

Pytanie 2. Proszę o udzielenie informacji czy nawierzchnia syntetyczna poliuretanowa na boisku wielofunkcyjnym została 

ułożona na podbudowie dynamicznej typu WS, ET czy na podbudowie betonowej, jest to informacja niezbędna do 

prawidłowego skalkulowania inwestycji. 

Odpowiedź. Istniejącą nawierzchnię boiska wykonano na podbudowie tłuczniowej, następnie warstwa 

kompozytowa i  nawierzchnia j.w.  

 

Pytanie 3. W związku z tym, że Zamawiający po raz 4 ogłasza to samo postępowanie i nieustannie brakuje mu środków 

proponujemy dokonanie następujących zmian: 

a) Proponujemy zmianę podbudowy bieżni na betonową gr. 12 cm, na tak przygotowanej podbudowie wykonanie 

nawierzchni poliuretanowej system typu Natrysk gr 13 mm 

b) Proponujemy zmianę wysokość trawy syntetycznej na trawę 20 mm 

zasypanej piaskiem kwarcowym oraz wykorzystanie istniejącej nawierzchni 

poliuretanowej jako podbudowy pod trawę syntetyczną. 

Odpowiedź.  Zamawiający określił wymagane założenia w PFU i zgodnie z nimi należy wykonać przedmiot 

zamówienia.  

 

Pytanie 4. Czy boisko z trawy syntetycznej ma być boiskiem wielofunkcyjnym? Jeżeli tak trawa o wysokości 45 mm -50 mm 

nie nadaje się na tego typu obiekty. Na boiskach stosuje się trawę syntetyczną o wysokości do 20 mm zasypaną piaskiem 

kwarcowym. Jednakże najrozsądniejszym rozwiązaniem jest pozostawienie istniejącego boiska o nawierzchni 

poliuretanowej, wykonanie frezowania istniejącej nawierzchni poliuretanowej, wykonanie nowej warstwy użytkowej z EPDM 

oraz namalowanie linii segregacyjnych boisk. 

Odpowiedź. Zgodnie z założeniami  w PFU zaprojektowano boisko do piłki nożnej. Należy wykonać zgodnie                    

z założeniami PFU. 
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